
Protokół Nr XVI/ 07 
z XVI Sesji Rady Powiatu 

w Ustrzykach Dolnych 
z dnia 29 listopada   2007 r. 

 

 

         Posiedzenie  XVI Sesji Rady Powiatu rozpoczęło się o godz. 1400         
w sali narad siedziby Starostwa  Powiatowego w Ustrzykach Dolnych według 
poniŜszego porządku obrad: 

1.  Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 
4. Informacja z działalności Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej.  
5. Podjęcie uchwał w sprawach : 

1) wprowadzenia zmian w budŜecie powiatu  na 2007 rok, 
2) wyraŜenia zgody na przekazanie  w trwały zarząd 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Bieszczadzkiego, 
3) wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie lokali uŜytkowych 

stanowiących  własność Powiatu Bieszczadzkiego, na okres 
powyŜej 3 lat, 

4) wyraŜenia zgody na zakup aparatury i sprzętu medycznego                  
w SPZOZ, 

5) wprowadzenia zmian do uchwały  w sprawie określenia zadań, 
na które przeznaczone zostały środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie. 
7. Wolne wnioski i oświadczenia  radnych.   
8. Zakończenie obrad sesji. 

 
 

Ad. 1  

Przewodniczący  Rady Pan Piotr Korczak  

Otwieram XVI Sesję Rady Powiatu i  stwierdzam, Ŝe na 15 radnych jest 
obecnych  14 radnych   ( lista obecności w załączeniu ), w związku z tym 
obrady są prawomocne. 

Następnie przewodniczący  pyta czy są jakieś uwagi odnośnie porządku obrad ? 

Propozycji zmian nie było. 

 

 



Ad. 2 

Przewodniczący  Rady Pan Piotr Korczak  

Poinformował, Ŝe protokół z poprzedniej sesji został przez niego przeczytany         
i podpisany do którego  nie miał Ŝadnych zastrzeŜeń, znajduje się on w Biurze 
Rady i był do wglądu Pań i Panów Radnych. Dlatego teŜ zaproponował, aby 
przyjąć go bez odczytywania.  

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3 

Przewodniczący  Rady Pan Piotr Korczak  

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja z działalności 
Zarządu Powiatu  w okresie między sesjami. 

Proszę Panią  Janinę Piekarską – Sekretarz Powiatu  o przedstawienie tej 
informacji. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. 4 
 
Przewodniczący  Rady Pan Piotr Korczak  

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja z działalności 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej.  
Proszę przedstawiciela SPZOZ  o zabranie głosu. 
 
Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta , który usprawiedliwia 
nieobecność Pana Macieja  Fleminga dyr. SPZOZ, który musiał wyjechać na 
spotkanie  dyrektorów. Na tym spotkaniu będą się waŜyć losy  ilości 
przyznanego punktu dla naszego szpitala. 
 
Pan Kęska – Z-ca Dyr.  SPZOZ w Ustrzykach Dolnych 
Sytuacja  ustrzyckiego szpitala jest bardzo trudna. ObciąŜenie finansowe wynosi  
ok. 7.225,000, w tym wymagalne 9.309,499 zł. , natomiast niewymagalne  
6.322,000 zł.  Około 260 tys. zł. brakuje na  zbilansowanie miesięczne.  
Została podpisana przez Wojewodę decyzja  o zakończeniu restrukturyzacji , co 
skutkuje ty, Ŝe jeśli spłacimy 400 tys. zł.  to będzie  nam umorzone 100 tys. zł.  
Zostały równieŜ podpisane  umowy z ZUS-em i dostawcami odczynników 
laboratoryjnych i dzięki temu jest nam coraz łatwiej.  
Płynności finansowej nadal nie ma i  brakuje na bieŜące potrzeby. Dyrekcja 
stara się dojść do porozumienia z wierzycielami aby mogli poczekać z 
odpłatnością, aby nie płacić co miesiąc.  
Przewidziane  jest : 



- kredyt na  budowę windy ( koszt około 150 tys. zł.),     
- wprowadzenie  informatyzacji (koszt około 430 tys. zł. ), 
-sprzęt i remonty  (koszt 220 tys. zł. ) 
Jest w trakcie przetargu sprawa modernizacji  pracowni  rentgenowskiej, będzie 
wymiana sprzętu na cyfrowy. Będą trzy nowe aparaty rentgenowskie ( koszt 
1.180,000 zł. ) – spłata  przewidziana jest na 5 lat. W związku z tym będzie 
równieŜ utworzone nowe stanowisko pracy.  
Jest w planie rozbudowa sprzętu ultrasonograficznego, który dostaliśmy                   
z WOŚP, chcemy zmienić oprogramowanie aby  sprzęt był dostępny dla całego 
szpitala.  
Chcielibyśmy równieŜ uruchomić poradnię  endoskopową  obecnie testowany 
jest  sprzęt, rozglądamy się co mogą nam zaproponować firmy. 
Te zakupy mają na celu podniesienie standardu szpitala, będą wykonywane 
nowe usługi. Jednak nie jesteśmy w stanie  na dzień dzisiejszy  stwierdzić kiedy 
te środki nam się zwrócą. Ryzyko tych przedsięwzięć jest   ale trzeba cos robić 
aby utrzymać ten szpital.  
W tym roku dostaliśmy  od Urzędu Gminy  karetkę transportową co nam 
poprawiło jakość  wykonywanych usług.  
Planujemy równieŜ wymianę drzwi  wejściowych, remont  wejścia  będzie to 
kwota około 20 tys. zł. 
RozwaŜany jest projekt wyprowadzenia ze szpitala  usług pralniczych, bo taniej 
będzie jeśli z tego zrezygnujemy.  Sprawa kuchni jest podobna.  
Dzięki pomocy Gminy Lutowiska będziemy remontować kaplicę przy 
prosektorium.  
Planowany jest równieŜ remont sali operacyjnej.   
Chcielibyśmy równieŜ  utworzyć kilka stanowisk pracy chronionej  i za te środki  
wyremontować izbę przyjęć. 
Będą równieŜ zwolnienia  ale na dzień  dzisiejszy nie wiemy jeszcze jakiego 
rzędu. Co 2 tygodnie prowadzone są  spotkania ze związkami zawodowymi.  
Wszystkie zamierzenia  są omawiane i konsultowane. 
 
Przewodniczący  Rady Pan Piotr Korczak  

Czy  ktoś z  państwa ma jakieś  pytania? 
 
Głos zabiera Radny  Pan Marek Andruch 
Jakie są przewidziane koszty tej informatyzacji, czemu to ma słuŜyć i jakie w 
związku z tym będą oszczędności? 
 
Pan Kęska – Z-ca Dyr.  SPZOZ w Ustrzykach Dolnych 
Przewidywany koszt informatyzacji to około 450 tys. zł. nie jesteśmy 
pierwszymi  ani ostatnimi, którzy się podejmują takiego zadania.  
Te  firmy, które prezentowały się u nas przekazały nam taka informację , Ŝe tam 
gdzie została wprowadzona informatyzacja to  było 10-15 % oszczędności. My 



obliczyliśmy, Ŝe jeśli  będzie to nawet 8 % to i tak nam  to będzie się opłacało. 
Myślimy , Ŝe w ciągu roku spłacimy to przedsięwzięcie.  
Nikt tak naprawdę nie zna budŜetu, robimy ciągle analizy na papierze.  
Po wprowadzeniu informatyzacji –kierownik jednostki po wciśnięciu jednego 
klawisza  będzie zorientowany  w jakim miejscu budŜetu się znajduje.  
Będzie wiedział , czy wydała za duŜo czy za mało, wszystko będzie pod 
kontrolą. Będzie moŜna zaoszczędzić na papierze i na  ludziach oczywiście.  
 
Głos zabiera Radny  Pan Marek Andruch 
Mnie to nie przekonuje. Nie sądzę Ŝeby  te środki tak szybko się zwróciły.  
 
Przewodniczący  Rady Pan Piotr Korczak  

Miałem moŜliwość pracy w księgowościach  zarówno z  informatyzacją jak            
i bez. I zapewniam Państwa, Ŝe jest to skala epoki. Jeśli informatyzacja nie 
przynosiłaby korzyści to nikt tego by się nie podejmował, a coraz więcej 
jednostek i zakładów podejmuje się tego zadania.  
 
Pan Kęska – Z-ca Dyr.  SPZOZ w Ustrzykach Dolnych 
W laboratorium  są wykonywane badania, później wyniki wpisuje w rejestr              
i wypisuje dla pacjentów, którzy to biegają  z kartkami po oddziałach. Jak 
będzie informatyzacja to wszystko od razu  będzie w komputerze. 
 
Głos zabiera Radna  Pani Teresa Mikołajczak 
Czy w związku z informatyzacją NFZ  zwolni nas od  prowadzenia 
dokumentacji  papierowej? Jeśli tak to byłoby dobrze a jeśli nie to będzie to 
dodatkowa praca. Czy Panowie  Dyrektorzy planujecie  utworzenie 
receptariusza szpitalnego?  
 
Pan Kęska – Z-ca Dyr.  SPZOZ w Ustrzykach Dolnych 
Na  dzień dzisiejszy  nie ale  jest to temat do wdroŜenia. Myślę , Ŝe do roku 
sytuacja się ustabilizuje i będziemy o tym myśleć. 
A jeśli chodzi o dokumentacje to nie ma zwolnień od papierowych sprawozdań, 
NFZ jako monopolista wymusza na nas takie postępowanie. 
 
Następnie głos zabiera Radny Pan Franciszek Konopelski 
Jak będzie wyglądać filozofia  rządzenia szpitalem po prywatyzacji? Czy są 
jakieś inne pomysły  ratowania szpitala przed upadłością? 
Chciałbym poruszyć  jeszcze jeden waŜny temat a mianowicie jakiś czas temu 
zostało  zwolnionych z pracy  kilka osób. Jedną  z nich jest kobieta, która jest 
jedyną Ŝywicielka rodziny, ma trzy córki, dlaczego ja zwolniono? Ona ma 20 
letni staŜ pracy, proszę aby ująć się za ta osobą, gdyŜ jest ona w tragicznej 
sytuacji. Jest przecieŜ w szpitalu kilka osób, które mogą przejść na emeryturę, a 
blokują innym osobom pracę.  



Pan Kęska – Z-ca Dyr.  SPZOZ w Ustrzykach Dolnych 
Tak się nie da tego zrobić, jakiś kompromis miedzy jedną a drugą osoba musi 
być zawarty.  
Nie chodzi tutaj o prywatyzację w zakładach, tylko o zmianę właścicielską,  
która wymusi pewne działania, które  nie będą pozwalały  generować długów.  
Ta jest trudne ale zdecydowana większość szpitali w Polsce  jest w podobnej 
sytuacji, cos trzeba robić aby spod tej ściany wyjść.  
W związku z tym  organizujemy  grono ludzi, przedstawicieli róŜnych 
środowisk , jednostek organizacyjnych aby wspólnie wypracowywały  2 lub trzy 
warianty  funkcjonowania  tego zakładu  w przyszłości.  
 Podobnie organizujemy grupę osób, które razem z nami opracują  nowy system 
wynagradzania pracowników.  
 
Głos zabiera Radny  Pan Marek Andruch 
Mam pytanie odnośnie tych spółek  w których szpital  zaciąga dług, jak wysoki 
jest w tej chwili i jaka jest zasada dobierania tego długu? 
Ile osób będzie jeszcze zwolnionych? Co będzie z kuchnią i pralnią, planuje się 
to zlikwidować od kilku lat ale nic się nie robi w tej kwestii. Czy jest juŜ coś 
ustalone czy są to tylko plany? 
 
Pan Kęska – Z-ca Dyr.  SPZOZ w Ustrzykach Dolnych 
Na usługi pralnicze przetarg dopiero będzie. 
Na chwilę obecną w szpitalu zatrudnionych jest 318 osób, jest przewidzianych 
do zwolnienia 10 osób, 6 – to salowe, 4 – to pielęgniarki i połoŜne.  
Jaka będzie przewaga spółki prawa handlowego  nad SPZOZ, to jest tak, Ŝe  
spółka nie moŜe generować długu  i zmusza to do stosowania dyscypliny.  Jeśli 
chodzi o dług wobec spółki to  523 tys. zł. to niewymagalne, 308 tys. zł. 
wymagalne.  
 
Następnie głos zabiera Radny  Pan Ryszard Urban 
Szpital jest dobrem nas wszystkich.  
Na dzisiejszej sesji mamy podjąć uchwałę dot. zakupu sprzętu  dla szpitala. 
Skąd to się bierze, Ŝe my jako radni musimy podjąć taka uchwałę? 
 
Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta  
W ustawie o zakładach opieki zdrowotnej jest zapisany  paragraf jak dokonuje 
się zakupu  sprzętu medycznego. Jako organ załoŜycielski szpitala powinniśmy  
wyrazić zgodę.  
 
Radny  Pan Ryszard Urban 
Jaka będzie odpowiedzialność nas jako radnych za  niezapłacenie tego kredytu 
przez szpital? 
 



Pan Krzysztof Gąsior – Starosta 
Odpowiedź jest taka jak do tej pory, odpowiedzialności za kredyt zaciągnięty 
przez szpital nie ponosimy.  
 
Radny  Pan Ryszard Urban 
Szpital chce wziąć  kredyt  1.900,000 zł. ma to być  kredyt hipoteczny  pod 
budynki, a te budynki są własnością  powiatu.  
Myślę, Ŝe te działania, które proponuje dyrekcja  stają pod ścianą. Z jednej 
strony rozumie a z drugiej  zastanawiam się  na ile ten moment jest dobry. 
Gdyby nie te długi to byłoby inaczej. Skoro szpital jest tak zadłuŜony to po co 
jeszcze ta informatyzacja? Rozumie , Ŝe ona jest potrzebna, ale skoro nie ma 
pieniędzy to moŜe jeszcze poczekać.  
Proponuje się kupić nowy sprzęt, jakie wskaźniki zostały przyjęte  skoro mówi 
się Ŝe  za pół  roku to się zbilansuje? 
 
Pan Kęska – Z-ca Dyr.  SPZOZ w Ustrzykach Dolnych 
Jest to niepoliczalne, nie wiemy jeszcze jaka będzie  wartość tego punktu. 
 
Radny  Pan Wiesław Stebnicki 
Wczoraj spotkaliśmy się z Panem Dyr. Flemingiem  i  miał dla nas 
optymistyczna wiadomość, powiedział , Ŝe powinno się to zbilansować                   
w czerwcu 2008r.  
 
Głos zabiera Radna  Pani Teresa Mikołajczak 
Na posiedzeniu Komisji Zdrowia ten temat równieŜ był omawiany. Mieliśmy 
spore wątpliwości co do zakupu tego sprzętu, gdyŜ kwota jest ogromna. Padało 
szereg pytań do Dyrektora ale po  dłuŜszej  rozmowie doszliśmy do wniosku, Ŝe  
mimo zagroŜenia , Ŝe to obciąŜy szpital  to nie ma innego wyjścia. Jest to 
konieczne bo grozi nam zamknięcie szpitala. Mają być  zatrudnieni nowi 
lekarze. Na to są usługi, które są potrzebne naszym mieszkańcom.. mimo tego 
ryzyka popieramy ten projekt uchwały aby zakupić ten sprzęt.  
Przy takim poziomie płacenia  za punkt  jaki płaci szpitalowi NFZ , to  byłby 
cud gdyby budŜet bilansował się na zero.  
Niepokojące jest to, Ŝe są  osoby, które nie chcą korzystać  z usług naszego 
szpitala. Jeśli jako mieszkańcy nie czujemy się  odpowiedzialni to szpital nie ma 
szans  się utrzymać.   
 
Pan Kęska – Z-ca Dyr.  SPZOZ w Ustrzykach Dolnych 
Nie ma sprzętu nie ma ludzi, którzy będą na nim pracować. Więc jeśli mamy 
istnieć to musimy być  konkurencyjni.  
 
 
 



Przewodniczący  Rady Pan Piotr Korczak  

Czy  ktoś z  państwa ma jakieś pytania? 
Więcej pytań nie było. 
 
Ad. 5, pkt 1 
 
Przewodniczący  Rady Pan Piotr Korczak  

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały                
w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie powiatu  na 2007 rok , 
Proszę Panią Skarbnik o zabranie głosu. 
 
Pani Barbara Pabis – Skarbnik  
Proponuje się zwiększyć budŜet powiatu  o kwotę  280.011,46 zł.  
Otrzymaliśmy dotację celową na : 
- wykonanie  wewnętrznego placu manewrowego  i parkingu  w KP PSP                   
w wysokości 50.000 zł.  
- wykonanie monitoringu wizyjnego  dla ZSL w wysokości 13.238 zł.  oraz 
BZSZ w wysokości 14,489 zł.  
DPS w Moczarach  otrzymał równieŜ dotację  z PFRON w wysokości  
7.496,46zł.  
Natomiast placówka wychowania pozalekcyjnego  otrzymała dotację celową na 
zadanie „zero tolerancji dla przemocy  w szkole” w wysokości 27,250 zł.               
W wydatkach proponuje się przesunięcia w paragrafach  a mianowicie   
zmniejszenie   środków o 200.000 zł. na drogi publiczne powiatowe. 
 
Przewodniczący  Rady Pan Piotr Korczak  

Czy  ktoś z  państwa ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego   projektu 
uchwały?   
 
 
Głos zabiera Radny  Pan Marek Andruch,  który pyta z czego wynikają te 
przesunięcia  z dróg powiatowych? 
 
Pani Barbara Pabis – Skarbnik  
Zmiany te spowodowane są tym , Ŝe  jak braliśmy poŜyczkę na zakup okien  dla 
budynku starostwa to wtedy kwotą wyjściową  było 200.000 zł. Natomiast  
poŜyczka została nam przyznana w kwocie 111.000 zł. , dlatego teraz musimy tą 
róŜnicę zbilansować.  
 
 
 
 



Przewodniczący  Rady Pan Piotr Korczak  

Czy  ktoś z  państwa ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego   projektu 
uchwały?   
W związku z tym, Ŝe więcej uwag i wniosków niebyło  Przewodniczący 
odczytał projekt uchwały a następnie przystąpiono do głosowania. 
 
Udział w głosowaniu wzięło 14  radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu. 
 
Ad. 5, pkt. 2 
 
Przewodniczący  Rady Pan Piotr Korczak  

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały                             
w sprawie wyraŜenia zgody na przekazanie  w trwały zarząd nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Bieszczadzkiego.  
 
Pani Irena Krzywowiąza  - Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami 
Projekt tej uchwały jest związany z uregulowaniem stanu prawnego działki, 
która leŜy w obrębie ZSL. Proponuje się aby Zarząd Powiatu mógł przekazać tą 
działkę dla ZSL. 
 
 
Przewodniczący  Rady Pan Piotr Korczak  

Czy  ktoś z  Państwa ma  jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu  
uchwały ? 
W związku z tym, Ŝe więcej uwag i wniosków niebyło  Przewodniczący 
odczytał projekt uchwały a następnie przystąpiono do głosowania. 
 
Udział w głosowaniu wzięło 14  radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu. 
 
Ad. 5, pkt. 3 
 
Przewodniczący  Rady Pan Piotr Korczak  

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały w 
sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie lokali uŜytkowych stanowiących  
własność Powiatu Bieszczadzkiego, na okres powyŜej 3 lat. 

 

 



Pan Krzysztof Gąsior – Starosta 

Do tej pory dzierŜawa lokali była na okres 3 lat. Proponuje się aby było to na 
okres powyŜej 3 lat, czyli na czas nieokreślony. Chodzi o Poradnię 
Psychologiczno – Pedagogiczną, która przeniosła się na ulicę Pionierską, 
podobnie jest  z Powiatowym Lekarzem Weterynarii.  
 
 
 
Przewodniczący  Rady Pan Piotr Korczak  

Czy  ktoś z  Państwa ma  jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu  
uchwały ? 
W związku z tym, Ŝe więcej uwag i wniosków niebyło  Przewodniczący 
odczytał projekt uchwały a następnie przystąpiono do głosowania. 
 
Udział w głosowaniu wzięło 14  radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu. 
 
 
Ad. 5, pkt. 4 
 
Przewodniczący  Rady Pan Piotr Korczak  

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały w 
sprawie wyraŜenia zgody na zakup aparatury i sprzętu medycznego w SPZOZ. 

 

Przewodniczący  Rady Pan Piotr Korczak  

Czy  ktoś z  Państwa ma  jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu  
uchwały ? 
W związku z tym, Ŝe więcej uwag i wniosków niebyło  Przewodniczący 
odczytał projekt uchwały a następnie przystąpiono do głosowania. 
 
Udział w głosowaniu wzięło 14  radnych 
12 głosów-„za” 
2 głosy- „wstrzymujące” 
Uchwała została podjęta . Uchwała w załączeniu. 
 
 
 
 
 
 
 



Ad. 5, pkt. 5 
 
Przewodniczący  Rady Pan Piotr Korczak  

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały w 
sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  w sprawie określenia zadań, na które 
przeznaczone zostały środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych. 
 
Głos zabiera P. Renata Sroka – Pracownik PCPR w Ustrzykach Dolnych 
 
Proponuję się przesunąć środki przesunięte z zadania: dofinansowanie sportu, 
kultury, rekreacji i turystyki osób niepełnosprawnych w kwocie 400  zł, 
dofinansowanie zaopatrzenia w przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze 
oraz sprzęt rehabilitacyjny dla osób fizycznych w kwocie 7000 zł oraz 
rehabilitacja zawodowa oraz zatrudnianie osób niepełnosprawnych w kwocie 
819,20 zł. 
Środki w kwocie 8219,20 zostały  przeniesione na zadanie dofinansowania 
likwidacji barier architektonicznych. 
 
 
 
Przewodniczący  Rady Pan Piotr Korczak  

Czy  ktoś z  Państwa ma  jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu  
uchwały ? 
W związku z tym, Ŝe więcej uwag i wniosków niebyło  Przewodniczący 
odczytał projekt uchwały a następnie przystąpiono do głosowania. 
 
Udział w głosowaniu wzięło 14  radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu. 
 
 
Ad. 6 
 
Przewodniczący  Rady Pan Piotr Korczak  

Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad tj. Interpelacje i zapytania 
radnych oraz odpowiedzi na nie. 
Czy  w tym punkcie Panie i Panowie Radni chcą zabrać głos? 
 
Głos zabiera Radny Pan Wiesław Jasiński, który pyta jak duŜe będą 
przyznane środki finansowe na remonty dróg powiatowych.   
 
Pan Krzysztof Gąsior – Starosta 



W ostatnim czasie zwołany został Konwent Starostów i tam środki finansowe 
zostały podzielone na poszczególne zadania. Została przydzielona kwota 45 mln 
Euro na 6 lat na 23 powiaty. Po przeliczeniu będzie to po 1 km drogi  w ciągu 
roku, czyli 6 km na 6 lat. Za 2 tygodnie mamy spotkanie z Zarządem 
Województwa w tej sprawie, mamy nadzieję Ŝe uda się z tym coś zrobić.  
 
 
Następnie głos zabiera Przewodniczący  Rady Pan Piotr Korczak, który mówi 
Ŝe jest mnóstwo błędów w złoŜonych oświadczeniach majątkowych i prosi o ich 
skorygowanie. 
 
 
Ad. 7 
 
Przewodniczący  Rady Pan Piotr Korczak  

Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad tj. wolne wnioski                      
i zapytania radnych. 
Czy w tym punkcie Panie i Panowie Radni chcą zabrać głos? 
 

Głos zabiera  Radny Pan Wiesław Stebnicki 

Pewnego czasu złoŜyłem zapytanie do Rady czy jest moŜliwość aby Urząd 
Skarbowy pomagał przy odliczaniu 1% na Ustrzycki Szpital, były z tym 
kłopoty. 

Teraz przepisy się zmieniły i moŜna ten 1% zgłosić od razu, proponuję aby te 
środki przekazać na cel ustrzyckiego szpitala.  

Ad. 8 
 
Przewodniczący  Rady Pan Piotr Korczak  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam posiedzenie XVI  Sesji 
Rady Powiatu  w Ustrzykach Dolnych. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokołowała                        Przewodniczący Rady Powiatu 
 
 
 
 

 
 


